
 

Krajský úřad Kraje Vysočina 
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ID datové schránky: ksab3eu, e-mail: posta@kr-vysocina.cz 

Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 3/2021 

konaného dne 26. 5. 2021 
 

Přítomni: 

1. Šimáček Petr 7. Vaňková Magda 

2. Vopěnka Otto 8. Žák Petr 

3. Hedvičák Jaroslav 9. Burda Jan (předseda) 

4. Švaříček Jan 10. Kunst Milan 

5. Sameš Petr 11. Kastner Milan (tajemník) 

6. Staněk Petr  
 
Omluveni: 

1. Nováková Hotařová Jana (místopředsedkyně) 3. Limon Martin 

2. Kerber Jan  
 
Hosté: 

1. Břížďala Jan (člen rady kraje) 6. Kaminaras Alexandros (Velké Meziříčí) 

2. Beneš Zdeněk (OŠMS) 7. Smažil František (Velké Meziříčí) 

3. Horký Petr (OŠMS) 8. Hořínek Michal (Sportoviště VM) 

4. Svoboda Čestmír (OS Školství) 9. Juda Jaroslav (HHK Velké Meziříčí) 

5. Straka Luboš (VŠK KV)  
 
Program: 

1. Zahájení; 

2. Schválení programu a zápisu, (Bc. Jan Burda); 

3. Žádost na spolufinancování projektu „Rekonstrukce zimního stadionu ve Velkém Meziříčí“, 

(prezentace - Ing. Michal Hořínek); 

4. Žádost o individuální dar Nikol Nepokojové, (Ing. Milan Kastner); 

5. Návrhy programů Fondu Vysočiny v gesci OŠMS na rok 2022, (Bc. Jan Burda, Ing. Milan 

Kastner); 

6. Diskuze, různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení 

Jan Burda, předseda Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“) přivítal 
všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč je 
usnášeníschopná. 
 

2. Schválení programu a zápisu 
Předseda přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
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V průběhu jednání tohoto bodu se dostavil člen komise Otto Vopěnka. 
 

3. Žádost na spolufinancování projektu „Rekonstrukce zimního stadionu ve Velkém 
Meziříčí" 

F. Smažil sdělil, že město Velké Meziříčí hospodaří s rozpočtem necelých 300 mil. Kč., na 
plánovanou rekonstrukci zimního stadionu je počítáno s částkou zhruba 90 mil. Kč. Sportoviště 
Velké Meziříčí podalo žádost na NSA, do dnešního dne zatím o přidělení dotace nebylo 
rozhodnuto. Na kraj byla podána žádost o dotaci ve výši 8,465 mil. Kč. 
M. Hořínek blíže seznámil členy komise s projektem rekonstrukce zimního stadionu ve Velkém 
Meziříčí: 
Stadion je provozován od srpna do března: 

 je využíván pro veřejné bruslení, organizovaný sport mládeže a dospělých a 
organizovaný městský sport. 

 Dále probíhá spolupráce s MŠ, která mohou využívat ledovou plochu a trenéra zdarma. 
Celková roční návštěvnost činní 38 tis. návštěvníků. 

Současný stav zimního stadionu: 
 popraskaná betonová plocha a nerovnosti; 
 výpadky chladicí technologie; 
 špatný stav šaten; 
 absence vzduchotechniky; 
 mantinely z 80. let. 

Rekonstrukce by byla zaměřena na: 
 kompletní rekonstrukci betonové plochy; 
 rekonstrukci chladicího systému a strojovny; 
 rekonstrukci stávajících a výstavba nových šaten; 
 zřízení rozcvičovny; 
 zázemí a společenské místnosti nad stávajícími šatnami; 

Předpokládaný harmonogram prací: 
 vysoutěžení dodavatele koncem září 2021; 
 zahájení rekonstrukce leden 2022; 
 předání celého díla konec září 2022. 

Projekt by měl být financován dotacemi od NSA, Kraje Vysočina a města Velké Meziříčí. 
Využívání stadionu po rekonstrukci: 

 rozšíření základny organizovaného sportu mládeže; 
 rozšíření základny městského organizovaného sportu a městské ligy; 
 zvýšení návštěvnosti veřejného bruslení; 
 spolupráce se ZŠ v rámci tělesné výchovy. 

Podpora projektu: 
 Český svaz ledního hokeje a VV ČSLH Kraje Vysočina. 

J. Juda doplnil, že oddíl Velké Meziříčí má devět kategorií mládeže a dvě kategorie dospělých. 
Dlouhodobá spolupráce s HC Dukla Jihlava, SK Horácká Slavia Třebíč, ZŠ. Pořádání národních 
a mezinárodních turnajů. Předpoklad je zapojení do výchovy talentované mládeže. 
J. Břížďala pohovořil o dotační politice kraje v oblasti sportovních investic. J. Burda vznesl dotaz, 
zda se počítá i s jiným, než sportovním, využitím. M. Hořínek odpověděl, že v letních měsících 
existuje možnost využití pro pořádání kulturních akcí. P. Šimáček vznesl dotaz na využívání 
stadionu ZŠ. J. Juda odpověděl, že MŠ ve Velkém Meziříčí (předškoláci) mají zajištěno deset 
lekcí, poté tři až čtyři ZŠ (5. a 6. třídy), v rámci tělesné výuky, stadion využívají. P. Staněk vznesl 
dotaz, kolik NSA eviduje počet žádostí za Kraj Vysočina. J. Břížďala odpověděl, že zatím tato 
informace od agentury za KV není. 
 
 



 

Číslo jednací:  KUJI 48569/2021 
 

Číslo stránky 3 

Usnesení 06/03/2021/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje doporučit zastupitelstvu kraje schválit žádost na spolufinancování projektu 
„Rekonstrukce zimního stadionu ve Velkém Meziříčí" v požadované výši. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 

4. Žádost o individuální dar Nikol Nepokojové 
M. Kastner okomentoval podkladový materiál. Jedná se o žádost, kde není uvedena konkrétní 
výše daru. Finanční podpora by byla formou daru. Jedná se o podporu talentované sportovkyně, 
která by měla být přesunuta z mládežnické kategorie do kategorie dospělých. J. Burda vznesl 
dotaz, z jakých prostředků by dar byl poskytnut. M. Kastner odpověděl, že OŠMS má v rámci 
rozpočtu vyčleněné prostředky na kapitole „Drobné podpory sportu“, a to ve výši 200 tis. Kč.. 
Dále vznesl dotaz, kolik na kraj chodí těchto typů žádostí. M. Kastner odpověděl, že každý rok je 
vyčerpána celá částka na této kapitole. J. Hedvičák vznesl dotaz na výši daru. J. Břížďala 
odpověděl, že při osobní schůzce bylo sl. Nepokojové sděleno, že vstupní podpora od kraje se 
pohybuje kolem 15. tis. Kč. Nejedná se o strop, poté může požádat o spoluúčast kraje na 
nákladech spojených se závody. L. Straka doplnil, že již nyní kraj talentované děti podporuje, a 
to formou ankety „Talent Vysočiny“, „Cenou hejtmana“, sportovní stipendia. Vznesl podnět na 
systémovou podporu. Pokud je reprezentantkou svazu, tak náklady spojené s účasti na 
mistroství světa, Evropy atd. hradí svazy. 
 
Usnesení 07/03/2021/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje poskytnou dar Nikol Nepokojové na nákup sportovního vybavení a 
souhlasí 
s následnou podporou Nikol Nepokojové. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 

5. Návrhy programů Fondu Vysočiny v gesci OŠMS na rok 2022 
M. Kastner okomentoval podkladový materiál: 
Jsou připraveny fiše: 

 Postupové soutěže 2022; 
 Handicap 2022; 
 Jednorázové akce 2022; 
 KCTM 2022; 
 Pořádání mistrovství ČR, Evropy, světa a světového poháru 2022; 
 Sportujeme a volný čas 2022; 
 Sportoviště 2022; 
 Účast na mistrovství Evropy a světa 2022. 

Z. Beneš doplnil, že od roku 2013 nebyla alokace Programu FV Sportoviště navýšena. Jedná se 
o historicky nejstarší Program FV. Pro letošní rok byla alokace snížena o 500 tis. Kč. Pro rok 
2022 se plánuje navýšení celková alokace na 4,5 mil. Kč. Převis žádostí byl 60 %. P. Horký 
doplnil, že Program FV Sportoviště má velký dopad na obce, tato dotace je pro obce velice 
významná. U Programu se uvažuje o úpravě spoluúčasti. J. Burda vznesl dotaz, zda u 
nesoutěžních programů, vyhodnocování probíhá příslušným odborem. M. Kastner odpověděl, že 
to není jednotné u všech, a při splnění podmínek jsou žádosti hodnoceny odborem. Kritérium je 
také, kdy byla žádost zaevidována. J. Břížďala doplnil, že celková alokace FV na rok 2021 byla 
200 mil. Kč, ale došlo k navýšení, a to na 260 mil. Kč., záleží také na daňových příjmech kraje. 
Vznesl podnět, aby KCTM byla vyjmuta z FV a nově zařazena do rozpočtu kraje. U KCTM se ví, 
kolik center se přihlásí a v jaké výši bude požadovaná dotace. Proto se zde nejedná úplně o 
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soutěžní charakter programu. Někteří členové vyjádřili podnět na zrušení Programu Fondu 
Vysočina „Jednorázové akce“ a tyto finanční prostředky převést do Programů FV, kde je alokace 
nízká. 
 
V průběhu jednání tohoto bodu odešli členové komise J. Švaříček a P. Staněk. 
 
Přítomni členové se jednotně shodli, že Programy FV „KCTM“ a „Postupové soutěže a přehlídky 
pro děti a mládež“ mají být vyjmuty z Fondu Vysočiny a nově zařazeny do rozpočtu OŠMS pro 
rok 2022. 
 
J. Burda seznámil členy komise s možným rozšířením Programu FV Sportoviště, a to na dva 
podprogramy: 
Podprogram A: modernizace a údržba kluboven pro pravidelné zájmové aktivity; 
Podprogram B: modernizace a údržba táborových základen pro pořádání letních táborů. 
Celková alokace by tedy činila 6 mil. Kč. 
P. Horký upozornil, že hodnotitelé u Programu FV Sportoviště hodnotí velké množství žádostí, 
nyní při rozšíření o dva podprogramy, by to nemuseli zvládat. J. Burda doplnil, že by tedy bylo 
vhodné udělat nový Program FV zaměřen na klubovny a tábořiště. K tomuto tématu se rozvinula 
diskuze. 
 
Přítomní členové se jednotně shodli, aby se našla cesta na podporu rekonstrukce a údržby 
kluboven a tábořišť, a to formou samostatného Programu FV pro rok 2022. 
 

6. Diskuze, různé 
J. Hedvičák vznesl dotaz, na aktuální stav sportovní haly ve Žďáře nad Sázavou. J. Břížďala 
odpověděl, že podle dostupných informací NSA na tento projekt dotaci neposkytne. Tudíž 
z větší částí financování bude probíhat z prostředků kraje, město se bude podílet ve výši 
23 mil. Kč. Zahájení stavby by mělo proběhnout v letošním roce. Na realizaci stavby je určeno 
18 měsíců. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na středu 8. září 2021 od 14.00 hodin v sídle 
Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost B 3.16. 
 
 

7. Závěr 
Jan Burda poděkoval přítomným za aktivní účast a ukončil jednání. 
 
 
 
Bc. Jan Burda 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Ing. Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová 28. května 2021 


